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دانشگاهدانشگاه f a r h i k h t e g a n o n l i n e

سارا طاهری
خبرنگار گروه دانشگاه 

مرکز عمران، املاک و مسـتغلات دانشـگاه آزاد این روزها 

سـاخت مسـکن بـرای کارکنـان و اعضـای هیات علمـی 

دانشـگاه را دنبـال می کنـد. تاکنـون چندیـن جلسـه بـا 

وزارت راه و شهرسـازی در ایـن خصـوص برگـزار شـده و 

تفاهمنامـه ای نیـز در ایـن خصـوص بیـن ایـن دو نهـاد بـه 

امضـا رسـیده اسـت. البتـه پـروژه سـاخت مسـکن بحـث 

امـروز و دیـروز نیسـت بلکـه چنـد سـالی اسـت از سـوی 

مسـئولان دانشـگاه پیگیـری می شـود امـا آن طـور کـه 

سـعید صابونـی، رئیـس مرکـز عمران، املاک و مسـتغلات 

دانشـگاه آزاد بـه »فرهیختـگان« گفتـه، این پـروژه مهرماه 

امسـال بـه نتیجـه رسـیده و احـداث و کلنگ زنـی 2 هزار و 

300 واحد مسـکونی برای اعضای هیات علمی و کارکنان 

دانشـگاه در واحـد کرمـان آغاز می شـود. برنامـه دیگر این 

مرکز راه اندازی تله کابین واحد علوم وتحقیقات اسـت که 

ایـن پـروژه نیـز بـه روزهـای پایانـی خـود نزدیک شـده و به 

گفتـه صابونـی تله کابیـن ایـن واحـد دانشـگاهی نزدیـک 

بـه 74 کابیـن دارد کـه تـا 10 مهـر مـاه تمـام ایـن کابین هـا 

روی مدار سـوار شـده و راه اندازی می شـود. مشـروح این 

گفت وگـو را در ادامـه بخوانیـد. 

مرکز عمران، املاک و مستغلات دانشگاه آزاد در تابستان 

پرتحرک دانشگاه آزاد و پیش از بازگشایی دانشگاه ها چه 

برنامه ای را مدنظر داشته است؟

پیـش از بازگشـایی دانشـگاه ها، بحـث ایمنـی و نگاهداشـت 

سـاختمان را در نظـر گرفتـه و بـه روسـای واحدهـا و اسـتان ها 

تاکیـد و اعـام کردیـم بـه مبحـث 22 کـه بحـث نگاهـداری و 

ایمنـی ساختمان هاسـت بـه صـورت سـریع وارد شـده و اگـر 

مشـکاتی در ایـن خصـوص وجـود دارد اعـام کنند تـا بتوانیم 

دانشـگاه را بـرای بازگشـایی مهرمـاه آمـاده کنیـم. 

جلسات مشترک دانشگاه آزاد و وزارت راه و شهرسازی در 

ایـن ایـام تـداوم یافت. درخصوص آخریـن وضعیت اجرای 

طرح مسـکن دانشـگاه توضیح دهید. 

تفاهمنامه ای در حوزه ساخت مسکن با وزارت راه و شهرسازی 

امضـا شـد؛ کار را بـه راه و شهرسـازی اسـتان ها و روسـای 

دانشـگاه ها واگذار کردیم. این دوسـتان تا به امروز نتوانسـتند 

با یکدیگر تفاهم کنند. از یک سـو دانشـگاه و از سـوی دیگر راه 

و شهرسـازی مقصر اسـت. بنابراین مجبور به برگزاری جلسـات 

حضوری شـدیم. تاکنون دو نشسـت حضوری در این راسـتا با 

مدیرعامل شـهرهای جدید، معاون وزیر و رئیس سـازمان ملی 

زمیـن و مسـکن کـه متولـی ایـن کار هسـتند برگـزار کرده ایـم. 

ایـن جلسـات در دانشـگاه برگـزار شـده و تقریبـا 13 اسـتان در 

آن حضـور داشـتند. براسـاس آن تفاهمنامـه، بنـد بـه بنـد جلو 

رفته و موارد را صورت جلسـه کردیم. این صورت جلسـات توسط 

معاونـان وزارت امضـا شـده و از سـوی دانشـگاه نیـز بنـده امضا 

کـردم کـه ایـن زمیـن در کـدام بنـد آن تفاهمنامـه می گنجـد. 

روسـای دانشـگاه و مدیران کل راه و شهرسـازی اسـتان ها نیز 

ایـن تفاهمنامـه را امضـا کردنـد. یـک بـرگ ایـن صورت جلسـه 

را بـرای اسـتان ها و مدیـران راه و شهرسـازی اسـتان ها ارسـال 

کردیم تا براسـاس آن با توجه به اینکه صورت جلسـه نیز آماده 

شـده اسـت عملیات را آغـاز کنند. 

شروع کار نیازمند چه مقدماتی است؟

بـرای اینکـه کار آغـاز شـود بایـد در ابتـدا در کارگـروه امـور 

زیربنایـی اسـتان ها رفتـه و در ایـن کارگـروه مصـوب شـود و 

سـپس بـه شـورای برنامه ریـزی اسـتان ارسـال گـردد. در ایـن 

شـورا روی طـرح کار شـده و بـه شـورای عالی ارسـال می شـود 

کـه تمـام ایـن مراحـل نیازمنـد زمـان اسـت. در واقـع این گونـه 

نیسـت کـه وقتـی طـرح بـه کارگـروه ارسـال شـد بگوییـم فـردا 

می توانیـم کار را آغـاز کنیـم. رونـد بـه ایـن صـورت نیسـت زیـرا 

الان مقدمـات زمیـن در حـال آماده سـازی اسـت تا از آموزشـی 

بـه مسـکونی تغییـر کاربـری پیـدا کنـد کـه ایـن تغییـر کاربری 

مسـتلزم مـواردی اسـت کـه بایـد انجـام شـود. 

منظورتان چه مواردی است؟

وقتـی راه و شهرسـازی تراکم هـا و ضوابـط را بدهـد ما مشـاوری 

کنـار آن خواهیـم گذاشـت. تاکیـد دکتـر طهرانچـی این اسـت 

کـه از مشـاوران خـود دانشـگاه اسـتفاده شـود. قـرار اسـت در 

مرکـز عمـران دانشـگاه یـک شـرکت مشـاور را بـه ثبت برسـانیم 

کـه شـعبات آنهـا در اسـتان ها باشـد و اعضـای هیات علمـی 

رشـته های 7 گانـه نظـام مهندسـی عضـو ایـن شـرکت مشـاور 

باشـند. اینها بعد از اینکه ضوابط را از راه و شهرسـازی گرفتند 

طرح هـا را آمـاده خواهنـد کرد و سـپس طـرح را به کارگروه امور 

زیربنایی و شـورای برنامه ریزی اسـتان برده و سـپس در شـورای 

عالـی مطـرح می شـود کـه ایـن مراحـل در خوشـبینانه ترین 

حالـت اسـت. امـا اجـرای ایـن طـرح حـدود 4 الـی 5 مـاه بـه 

طـول خواهـد انجامیـد. طـرح بعد از طی این مراحـل اگر مورد 

و ایرادی نداشـت در شـورای عالی مصوب می شـود و با توجه به 

اینکه نهضت ملی مسـکن اسـت کار به سـرعت انجام می شود. 

وقتـی ایـن کارهـا انجام شـود و سـهم زمین های دانشـگاه و راه 

و شهرسـازی احصـا شـود، مـا پیمانـکار انتخـاب کـرده و کار را 

آغـاز خواهیـم کـرد. در واقـع بحـث نقشـه های اجرایـی را آماده 

کـرده و بـرای اخـذ پروانه و شـروع به کار اقـدام می کنیم. یعنی 

در خوشـبینانه ترین حالـت -حداقـل- یـک پایلـوت 9 تا 10 ماه 

زمـان می بـرد تا کار شـروع شـود. 

امـا اقـدام خوبـی که در این حوزه انجام شـد بنابر دسـتور دکتر 

طهرانچـی، رئیـس دانشـگاه آزاد راه بـاز شـد و بـه خاطـر اینکـه 

اعضای هیات علمی و کارکنان بدانند کار درحال انجام اسـت 

و فقـط حـرف و حدیـث نیسـت، بلکه جلسـات خروجی دارد در 

اسـتان کرمـان کار را شـروع می کنیـم. درواقـع در کرمـان کـه 

ایـن مراحـل را طـی کرده اسـت ظـرف یک ماه آینـده کلنگ زنی 

را آغـاز می کنیـم، چـون پیمانـکار نیـز مشـخص شـده اسـت. 

بنابرایـن کلنگ زنـی و احـداث 2300 واحـد در اسـتان کرمـان 

بـرای اعضـای هیات علمـی و کارکنـان اسـتان کرمـان آغـاز 

می شـود، بعـد از انجـام ایـن کار اعضـای هیات علمی و کارمند 

دلگـرم خواهنـد شـد، زیـرا متوجـه می شـوند بـا یـک پایلـوت 

سـایر اسـتان ها، یکـی پـس از دیگری کار را آغـاز خواهند کرد. 

کار در تهران به کجا رسید؟

در تهـران بـا مشـکاتی روبـه رو شـده ایم و درگیـر یک سـری 

کارهـای حقوقـی هسـتیم. مرکـز حقوقـی بایـد بـه ایـن رای ها 

اعتـراض کنـد و بـه دادگاه بـرود و رای مـاده 56 را بشـکند و بعد 

مراحـل کار انجـام شـود، بنابرایـن فعـا در 102 هکتـار زمیـن 

گرمـدره با مشـکاتی روبه رو هسـتیم. در رودهـن زمینی داریم 

کـه بـا مشـکاتی روبـه رو اسـت؛ اعضـای هیات علمی در سـال 

85 آن را خریـداری کردنـد و الان درحـال کار روی ایـن زمیـن 

هسـتیم تـا آن را بـرای اعضـای هیات علمـی احصـا کنیـم. در 

پیشـوا یـک زمیـن بـه مسـاحت 50 هکتـار با کاربری مسـکونی 

داریـم و درحـال انجـام عملیـات برای آغاز کار هسـتیم. در پرند 

در تعامـل بـا وزارت راه وشهرسـازی با مشـکلی برخـورد کرده ایم 

کـه درصـورت حـل آن، کار را در تهـران هـم آغـاز می کنیـم. 

تاکیـد می کنـم اگـر کار در تهـران شـروع شـود، رونـد در کل 

کشـور تسـریع خواهـد شـد. امـا فعا کرمـان را شـروع کرده ایم 

و گلبهـار را نیـز در دسـت اقـدام داریـم. 

بنابرایـن احتمـالا بـا کمـی وقفه شـاهد احداث مسـکن در 

تهـران خواهیـم بود؟

در پیشوا با مشکلی روبه رو نیستیم و درحال آماده کردن طرح 

هسـتیم، زیرا کاربری زمین مسـکونی اسـت و کارهای آن انجام 

شـده اسـت. امـا شـاید برخـی افـراد در پیشـوا زندگـی نکننـد، 

بنابرایـن مـا بایـد گزینه هـای زیـادی پیـش رو داشـته باشـیم، 

ازجملـه پرنـد و گرمـدره. در پردیـس بـا توجـه بـه زمینـی کـه به 

پـارک علم وفنـاوری داده ایـم، درحـال انجام اقداماتی هسـتیم 

تـا بتوانیـم در شـهر جدید پردیس نیـز کار را آغاز کنیم، البته به 

ایـن صـورت نیسـت که بگوییم یک سـال بعـد می توانم این کار 

را انجـام دهیـم، بلکـه مراحـل تاحدودی طولانی خواهد شـد. 

پـس از کرمـان، طـرح مسـکن در کـدام اسـتان ها شـتاب 

بیشـتری دارد؟

بعد از کرمان، اسـتان اصفهان و گلبهار مشـهد را در دسـتورکار 

داریـم. هرکـدام را بتوانیـم بـه سـرانجام برسـانیم می رونـد در 

پایلـوت 9 تـا 10 ماهـه کـه طـرح آنهـا آمـاده شـود، چـون الان 

در گلبهـار وزارت راه وشهرسـازی بـا اسـتانداری مشـکاتی 

دارد. البتـه بنـده درخصـوص تفویـض زمیـن و مسـکن با وزارت 

راه توافـق کـرده ام امـا وزارت راه و اسـتانداری مشـکاتی دارند 

کـه بایـد در کارگـروه امـور زیربنایی و شـورای برنامه ریزی ببرند 

کـه مـوارد را انجـام دهنـد. اگـر بتوانیـم بـرای یـک مـاه آینـده 

سـاخت 2 هـزار و 300 واحـد مسـکونی را در کرمـان آغـاز 

خواهیـم کـرد. اعضـای هیات علمـی و کارکنـان مـا بدانند کار 

آغـاز شـده و وقتـی کرمـان شـروع شـده در یـک پایلـوت 3 تـا 4 

ماهـه کارهـا را در اسـتان های دیگـر نیـز انجـام خواهیـم داد، 

زیـرا نمی توانیـم بـرای اعضای هیات علمی کرمـان واحد ایجاد 

کنیـم ولـی بـه تهـران ندهیـم و ایـن یـک بخشـنامه کلـی بـرای 

تمـام مجموعـه دانشـگاه آزاد اسـت، یعنی تمـام اعضای هیات 

علمی، کارکنان، نخبگان، بازنشسـتگان و... را دربرمی گیرد و 

ایـن افـراد می تواننـد از مزایـای مسـکن اسـتفاده کننـد. 

در سـاخت مسـکن چـه میـزان موضـوع معمـاری ایرانـی 

اسـلامی درنظـر گرفتـه شـده اسـت؟

بحـث  و  ح  مطـر را  اسـامی  ایرانـی  معمـاری  بحـث  قبـا 

 . م د بـو ه  کـرد کیـد  تا را  ن ها  ختما سـا زی  هوشمند سـا

هوشمندسـازی سـاختمان ها در برنامـه  اسـت، مـا به دنبـال 

سـاخت مسـکن نهضت ملی نیستیم، چون بالاخره رده اساتید 

و کارکنـان دانشـگاه آزاد یـک برنـد اسـت. وقتی قرار اسـت یک 

سـاختمان در جایی احداث شـود باید با سـاختمان های دیگر 

تفاوت داشته باشد و آورده هایی که مردم در نهضت ملی دارند 

بایـد بـا آورده  دانشـگاه و اعضـای هیات علمـی تفـاوت داشـته 

باشـد، بنابرایـن بالاخـره سـطح سـاختمان قطعـا از آنهـا بالاتـر 

خواهـد بـود. در قالـب خودمالکـی نیـز توافـق کرده ایـم وام هـا 

احصـا شـوند. درحـال تشـکیل یـک صندوق هسـتیم کـه بنابر 

مصوبـه هیات امنـا قـرار اسـت از طریـق آن صندوق بـه اعضای 

هیات علمی و کارکنان در رابطه با ساخت واحدهای مسکونی 

کمک کنیم، بنابراین بحث هوشمند سـازی سـاختمان ها برای 

ما بسـیارجدی اسـت. 

منظورتان از هوشمند سازی ساختمان ها چیست؟

هوشمند سـازی در ساختمان سـازی یک مبحث فراتری اسـت 

امـا مـا فقـط در بحـث انـرژی روشـنایی ورود کرده ایـم، به طـور 

مثـال مـن وقتـی از خانـه خارج می شـوم باید بتوانم روشـنایی 

و انـرژی را مدیریـت و بـا موبایـل خـود سـیو انـرژی کنـم. مـا در 

سـطحی که بتوانیم سـیو انرژی و روشـنایی را در سـاختمان ها 

تعبیـه کنیـم، اقـدام می کنیـم. دانشـگاه آزاد یـک دانشـگاه 

آموزش محور اسـت. ما ساختمان سـاز یا شـرکت نیستیم، بلکه 

دانشـگاه هسـتیم. اولویت اول ما آموزش محور اسـت. من باید 

بتوانـم فردا دانشـجویان رشـته عمران را بـه کارگاه ببرم. به طور 

مثال 147 واحد رشته کارشناسی دارم و باید بتوانم 47 واحد 

را بـه کارگاه هـای سـاختمانی ببـرم و ایـن موضوع بـرای ما مهم 

اسـت. چـرا کشـوری مثـل چین بایـد بتواند ظرف یـک ماه یک 

سـاختمان 20 طبقـه را بسـازد امـا مـن ایرانـی نتوانـم؟ علـت 

چیسـت؟ زیـرا در دانشـگاه ها بـه بحـث آموزش خـوب پرداخته 

نشـده و فارغ التحصیـان عمـران خـوب آمـوزش ندیده اند و ما 

بـه ایـن موضـوع نپرداخته ایـم. بـا ایـن طـرح می خواهیـم ایـن 

شـکاف را نیـز پـر کنیـم. یعنـی بحـث آموزش محـور در بحـث 

سـاخت سـاختمان ها را مـد نظـر داریـم تا بتوانیم دانشـجویان 

خـود را بـه عرصـه و کارگاه هـای ساختمان سـازی بـرده و عمـا 

آنهـا را بـا مبحـث ساختمان سـازی آشـنا کنیم. البتـه می دانید 

که بحث صنعتی سـازی ما با صنعتی سـازی دنیا فاصله زیادی 

 b2 ،را مـا صنعتی سـازی می دانیـم lsf دارد. اینکـه بگوییـم مـا

یـا ال سـی اف را مـا بـا صنعتی سـازی می شناسـیم، موضـوع 

متفاوتـی اسـت؛ چراکـه در دنیـا این گونـه نیسـت. یعنـی امروز 

در دنیـا مسـکن های سـه بعدی و پرینتـی آمـده اسـت و ایـن 

حوزه هـا می گویـد دیگـر نیازی به صنعتی سـازی نیسـت و تنها 

باید بخش های مختلف مرتبط یک سـاختمان را به هم متصل 

کنید نه اینکه دوباره کارگاه ساختمان سـازی راه اندازی شـود، 

بـا ایـن حـال امیدواریـم ما هم تـا جایی که امـکان دارد بتوانیم 

بـه ایـن سـمت هم حرکـت کنیم. 

قـرار بـود تله کابیـن علوم وتحقیقـات تا پایان شـهریورماه 

راه انـدازی شـود، وضعیـت ایـن پروژه به کجا رسـید؟

هفته گذشته بازدیدی از این حوزه داشتم و مدیرعامل شرکت 

پیمانـکار روسـیه هـم آمده بود؛ متاسـفانه قطـع و وصل برق ها 

در تابسـتان باعـث شـد تـا کمی کارهـا به تاخیر بیفتـد؛ چراکه 

تـا وقتـی می خواهنـد کارهـای انجام شـده را تسـت کننـد بـه 

دلیـل قطعـی بـرق گاهـی در روند کار مشـکل ایجاد می شـود. 

بـا ایـن حـال در وضـع موجـود بـا سـرعت دو و نیـم بـر ثانیـه، ما 

توانسـتیم پنـج کابیـن را راه اندازی کنیـم، نزدیک به 74 کابین 

داریـم و تـا 10 مهرمـاه می توانیـم تمامـی این کابین هـا را روی 

مـدار سـوار کـرده و آنهـا را راه انـدازی کنیـم و سـرعت را بـه پنج 

متـر بر ثانیه برسـانیم. 

درحال حاضر تسـت گرم تله کابین شـروع شـده و باید به دنبال 

اسـتانداردهای لازم از بخش هـای مختلـف ماننـد آتش نشـانی 

باشـیم و تنهـا در ایـن بخـش 123 آیتـم برای استانداردسـازی 

داریـم و بایـد یک به یـک پیمانـکار مـا ایـن تسـت ها را انجـام 

داده و تاییدیه هـا را بگیـرد. همچنیـن یـک تاییدیـه اروپایـی 

هـم در قـرارداد بـا پیمانـکار لحـاظ کردیـم کـه بایـد آن را هم در 

کنـار تاییدیـه ایـران انجام دهـد. البته برای ما اسـتاندارد ایران 

مهـم اسـت چراکـه بایـد این اسـتاندارد را بگیریم تا اجازه سـوار 

کردن افراد را داشـته باشـیم. خوشـبختانه مشـکات تله کابین 

حـل شـده و تسـت گـرم درحـال انجام اسـت و تعـداد کابین ها 

هـم درحـال افزایـش اسـت تـا به تدریـج کابین هـا بـه مـدار 

اضافـه شـود. همچنیـن توانسـتیم تمـام تجهیزاتـی کـه باید از 

خـارج وارد می شـد را از طریـق شـرکت تـام ایران خـودرو تهیـه 

کنیـم و دیگـر مشـکلی از ایـن بابـت نداریـم. البتـه بایـد ایـن را 

هـم بگویـم کـه پـروژه تـا 10 مهـر راه انـدازی می شـود، اما قبل 

از اخـذ اسـتانداردها کسـی را سـوار بـر تله کابیـن نخواهیـم 

کـرد. یعنـی تله کابیـن آمـاده افتتـاح اسـت اما باید بعـد از اخذ 

اسـتاندارد اقـدام بـه سـوار کـردن نفـر کـرد. نکتـه دیگـر اینکه 

نفراتـی هـم درحـال آمـوزش هسـتند تـا بعـد از رفتـن پیمانکار 

بتواننـد تله کابیـن را اداره و بـه گـردش در بیاورنـد. 

 استانداردها چه زمانی گرفته خواهد شد؟

نمی توانـم زمـان قطعـی بگویـم چراکـه ایـن بخـش زمان هـا 

و رفت وبرگشـت های مختلفـی دارد. البتـه بایـد ایـن را هـم 

بگویـم بـه احتمـال زیـاد مهرماه دکتر طهرانچـی هم بازدیدی 

از تله کابیـن خواهـد داشـت و در ایـن روز تمـام کابین هـا بـا 

تسـت گـرم و اتـاق فرمـان بـه گـردش در می آیـد. بـا وجـود 

اینکـه امـروز درحـال انجـام تسـت گـرم هسـتیم، همزمـان 

بـرای اسـتانداردها هـم اقدامـات لازم را انجـام می دهیـم. 

ایسـتگاه یـک، دو و سـه کامـل شـده و درحـال محوطه سـازی 

ایسـتگاه چهـارم هسـتیم. نکتـه ای کـه بایـد به آن اشـاره کرد 

اینکـه در گذشـته هـم تله کابیـن بـه گـردش در می آمـد امـا 

ایـن کار از طریـق ژنراتـور انجـام می گرفـت درحالی کـه امروز 

تمامـی تجهیـزات اتـاق فرمـان دریافـت و آماده سـازی شـده 

و بعـد از ایـن تله کابیـن بـا اتـاق فرمـان بـه گـردش در می آیـد 

نـه بـا ژنراتور. 

رئیس مرکز عمران، املاک و مستغلات دانشگاه آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان« خبر داد

کلنگ زنی 2300 واحد مسکونی استان کرمان در ماه آینده
تله کابین علوم وتحقیقات تا 10 مهر آماده بهره برداری می شود

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب حمیده السادات یزدی پور فرزند سیدمحمد 

به شماره شناسنامه 3111063331صادره از بم در مقطع کارشناسی ارشد 

رشـــته مهندسی کامپیوتر )هوش مصنوعی( صادره از واحد دانشگاهی آزاد 

اســـامی واحد کرمان مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده 

تقاضا می شـــود اصل مدرک )گواهی موقت و دانشـــنامه( را به دانشگاه آزاد 

اســـامی واحد کرمان به نشـــانی جیرفت دانشگاه آزاد اسامی واحد کرمان 

ارسال نماید.

مــدرک موقــت فارغ التحصیلــی حســین دیــم زاده فرزند هدایت به شناســنامه 

ــی  ــته تحصیل ــی رش ــع کاردان ــول در مقط ــادره از دزف 1990063748 ص

ــماره 12/894252  ــه ش ــواز ب ــگاهی اه ــد دانش ــادره از واح ــات ص تاسیس

مــورخ 89/07/22  مفقــود گردیــده اســت و فاقــد اعتبــار می باشــد. از 

ــد  ــامی واح ــگاه آزاد اس ــه دانش ــدرک را ب ــل م ــود اص ــا می ش ــده تقاض یابن

اهــواز بــه نشــانی اهــواز فلکــه کارگــر )فرهنگشــهر( خیابــان کارگــر جنوبــی 

کــد پســتی68875-61349 و صنــدوق پســتی 1915 ارســال نمایــد.

مدرک موقـــت فارغ التحصیلی نـــگار حاجی زاده قنواتی فرزنـــد فتح اله به 

شناســـنامه 978 صادره از بهبهان در مقطع کارشناســـی رشـــته تحصیلی 

روانشناسی بالینی صادره از واحد دانشگاهی اهواز به شماره 12/8995301 

مورخ 89/10/05  مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا 

می شـــود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسامی واحد اهواز به نشانی اهواز 

فلکه کارگر )فرهنگشهر( خیابان کارگر جنوبی کد پستی61349-68875 

و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

مـــدرک موقت فارغ التحصیلی محمدجواد بیت لفطه فرزند کریم به شـــماره 

شناســـنامه 1980329028  صادره از دشت آزادگان در مقطع کارشناسی 

رشته تحصیلی مهندسی مکانیک صادره از واحد دانشگاهی اهواز به شماره 

12/972638 مورخ 97/07/21  مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. 

از یابنده تقاضا می شـــود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسامی واحد اهواز 

 به نشـــانی اهواز فلکه کارگر )فرهنگشـــهر( خیابان کارگر جنوبی کد پستی

68875-61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

گواهی موقت دوره کارشناسی ارشد رشته مترجمی زبان انگلیسی اینجانب 

علی عرب فرزند عباس  به شماره  کد ملی 3090623511 صادره از  کرمان 

مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد.

گواهی موقت دوره کارشناســـی ناپیوسته رشته مهندسی نرم افزار کامپیوتر 

اینجانب لیا ابوسعیدی فرزند محمدرضا  به شماره  کد ملی 3031425758 

صادره از  کرمان مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد.

مــدرک موقــت فارغ التحصیلــی مریــم لیــراوی فرزنــد محمــد بــه شناســنامه 

31 صــادره از اهــواز در مقطــع کارشناســی رشــته تحصیلــی مهندســی 

ــه  ــواز ب ــگاهی اه ــد دانش ــادره از واح ــت ص ــط زیس ــی – محی ــع طبیع مناب

شــماره 81106319450  مــورخ 82/10/28 مفقــود گردیــده اســت و فاقد 

ــه دانشــگاه  ــار می باشــد. از یابنــده تقاضــا می شــود اصــل مــدرک را ب اعتب

ــهر(  ــر )فرهنگش ــه کارگ ــواز فلک ــانی اه ــه نش ــواز ب ــد اه ــامی واح آزاد اس

ــتی  ــدوق پس ــتی68875-61349 و صن ــد پس ــی ک ــر جنوب ــان کارگ خیاب

ــد. ــال نمای 1915 ارس

مدرک موقت محمد گلزار فرزند احمد دارای شناسنامه به شماره 12102صادره 

تهران رشته کارشناسی برق قدرت صادره از دانشگاه آزاد اسامی واحد ساوه 

مفقود گردیده و فاقد اعتبار است. از یابنده تقاضا می شود گواهینامه مذکور 

را به آدرس: اســـتان مرکزی- ســـاوه-کیلومتر 4جاده نورعلیبیک- شـــهرک 

دانشـــگاهی خاتم الأنبیاء)ص( دانشگاه آزاد اسامی واحد ساوه به صندوق 

پستی39187-366 ارسال نماید.


